

H K

# 港珠澳大橋 香港口岸上蓋發展

的規劃、工程及建築研究 - 可行性研究

PLANNING, ENGINEERING AND ARCHITECTURAL STUDY FOR TOPSIDE DEVELOPMENT AT

## HONG KONG BOUNDARY CROSSING FACILITIES ISLAND

OF HONG KONG - ZHUHAI - MACAO BRIDGE - FEASIBILITY STUDY

第一階段社區參與  
STAGE 1 Community Engagement

### 巡迴展覽 ROVING EXHIBITION\*

藍天門廊

Skyline Gateway

東涌藍天海岸第三期對出空地 Open Plaza near Coastal Skyline Phase 3, Tung Chung **23/7-26/7/2015**

北角政府合署地下大堂

G/F Lobby, North Point Government Offices

北角渣華道333號 333 Java Road, North Point **27/7-31/7/2015**

黎淑英紀念廣場

Lai Shuk Ying Memorial Plaza

東涌逸東邨 Yat Tung Estate, Tung Chung **1/8-7/8/2015**

富東邨

Fung Tung Estate

東涌富東邨 (近新東閣) Fu Tung Estate (Near Sun Tung House), Tung Chung **8/8-15/8/2015**

東涌市政大樓一樓

1/F, Tung Chung Municipal Services Building

東涌文東路39號 39 Man Tung Road, Tung Chung **16/8-23/8/2015**

展城館三樓

3/F, City Gallery

中環愛丁堡廣場3號 3 Edinburgh Place, Central **24/8-1/9/2015**

海港政府大樓二樓大堂

2/F Lobby, Harbour Building

中環統一碼頭道38號 38 Pier Road, Central **2/9-7/9/2015**

### 社區論壇 COMMUNITY FORUM\*

**23/8/2015**

14:00-17:00

星期日 SUN

香港教育工作者聯會

黃楚標中學

Hong Kong Federation of Education

Workers Wong Cho Bau

Secondary School

東涌富東邨第三期第10區

Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate,

Tung Chung



請預先登記

PLEASE REGISTER IN ADVANCE

請於本研究網站下載報名表格，並於2015年8月14日或以前交回報名。查詢請致電 **2908 4028**。

Please download a registration form from our website and return on or before 14 August 2015 for registration. For enquiries, please call **2908 4028**.

\* 活動日期及地點或有變動，詳情以本研究網站公佈為準。 Dates/venues of the activities may be subject to changes, please refer to our website for the latest information.

### 您的意見 YOUR VIEWS

我們誠邀您參與本研究的社區參與活動，並歡迎您於**2015年9月7日**或以前就有關港珠澳大橋香港口岸人工島上蓋發展的初步發展構思以電郵、傳真或郵寄方式提出意見。

You are cordially invited to participate in the Community Engagement activities of this Study and you are welcome to submit your views on the initial development concept for the topside development at Hong Kong Boundary Crossing Facilities Island of Hong Kong - Zhuhai - Macao Bridge via email, fax or post on or before **7 September 2015**.

#### 土木工程拓展署 -

港島及離島拓展處

CIVIL ENGINEERING AND DEVELOPMENT DEPARTMENT -  
Hong Kong Island and Islands Development Office

地址 香港北角渣華道333號北角政府合署13樓

ADDRESS 13/F North Point Government Offices

333 Java Road, North Point, Hong Kong

電話 2231 4408 傳真 2577 5040

TEL

FAX

#### 規劃署 -

跨界基建發展組

PLANNING DEPARTMENT -

Cross-Boundary Infrastructure and Development Section

地址 香港北角渣華道333號北角政府合署16樓

ADDRESS 16/F North Point Government Offices

333 Java Road, North Point, Hong Kong

電話 2231 4696 傳真 2868 4497

TEL

FAX

電郵 EMAIL  
enquiry@hzmbbcf-topside.gov.hk

網址 WEBSITE  
www.hzmbbcf-topside.hk



CEDD 土木工程拓展署  
Civil Engineering and  
Development Department

規劃署  
Planning Department

ARUP

聲明：凡在「港珠澳大橋香港口岸上蓋發展的規劃、工程及建築研究-可行性研究」中向土木工程拓展署及/或規劃署提供意見的個人或團體，將被視作同意土木工程拓展署及/或規劃署可公布部份或全部所提供的意見（包括個人姓名或團體名稱）。如你不同意有關安排，請於提出意見時作出聲明。  
Disclaimer: A person or an organisation providing any comments to the Civil Engineering and Development Department and/or Planning Department on the "Planning, Engineering and Architectural Study for Topside Development at Hong Kong Boundary Crossing Facilities Island of Hong Kong - Zhuhai - Macao Bridge - Feasibility Study" shall be deemed to have given consent to the Civil Engineering and Development Department and/or to Planning Department partially or wholly publish the comments (including the names of the person or organisation). If you do not agree to this arrangement, please state so when providing the comments.